
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-01-24, § 17 

 
 Tid: 24 januari 2006 kl 9.00 – 09.55  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 3 februari 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Henrik Christiansson, 
Göran Gahm, Eva Leijon och Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln 
Kristina Söderlund. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) hälsade samtliga välkomna till nämndens första 
sammanträde 2006. 

 
 § 17 

Garantera säkerheten på våra broar. Skrivelse från ledamoten Madeleine 
Sjöstedt (fp) 
Dnr T2005-420-01901 
 
Trafikkontoret hade den 30 december 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner utlåtandet som svar på skrivelsen från ledamoten 
 Madeleine Sjöstedt (fp). 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
och Björn Nyström (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga E. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s 
 
 Trafiknämnden godkänner utlåtandet som svar på skrivelsen från ledamoten 
 Madeleine Sjöstedt (fp). 
 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Madeleine 
Sjöstedt (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Berthold Gustavsson (m) enligt det av vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) 
samt ledamöterna Madeleine Sjöstedt m fl (fp) och Björn Nyström (kd) gemensamt 
framställda yrkandet. 
 
 

 
 
 
 
 
 
    Vid protokollet 



  

    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 17, bilaga E 
 
    Trafiknämnden 2006-01-24 
 
    Tillhör ärende 17 
 

Garantera säkerheten på våra broar. 
Skrivelse från ledamoten 
Madeleine Sjöstedt (fp) 

     
    Sten Nordin m fl (m) 
    Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
    Björn Nyström (kd) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar: 
 
att  avslå kontorets förslag till beslut 
 
att  därutöver anföra följande: 
 
Broarna är oumbärliga för Stockholm. Det är positivt att det förekommer regelbundna 
kontroller av broarnas skick. Tyvärr visar dock den plötsliga upptäckten av Norrbros 
tillstånd att vänstermajoriteten inte tillmötesgår behovet av kontroller och underhåll. 
Om Norrbro kan hamna i ett så dåligt skick att hyresgäster måste evakueras, utan att 
detta kunnat förutsägas, finns det anledning till oro.  
 
Trafikkontoret svarar att kontrollerna fungerar tillfredsställande, men en företrädare för 
Trafikkontoret uttalade i Stockholm City den 14 december 2005 att det fattas en miljard 
i brounderhåll. Då finns det skäl att ana att kontrollen och underhållet är eftersatt.  
 
Det är djupt beklagligt att vänstermajoriteten inte tycks bry sig om att underhålla 
broarna som håller samman Stockholm. Vi anser det nödvändigt att det tillsätts en 
utredning som grundligt utreder broarnas skick och vidtar de eventuella åtgärder som 
behövs. 
 


